
Title (en)
Snow plate and sports stick with same

Title (de)
Schneeteller und Sportstock mit Schneeteller

Title (fr)
Rondelle et bâton de ski doté d'une rondelle

Publication
EP 2335787 A1 20110622 (DE)

Application
EP 10194962 A 20101214

Priority
DE 202009016923 U 20091215

Abstract (en)
The plate (16) has a snow catch section extended from a connecting section and includes outside boundary edge, where the snow catch section
includes a slot, which raises from the outside boundary edge to an internal section of the snow catch section and is opened at the outside boundary
edge. The connecting section is provided such that the plate is connected with a stick main body of a stick (10). The slot divides the snow catch
section into two neighboring sections, which are flexibly moved relative to each other.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung stellt einen Schneeteller 16 bereit, umfassend einen Verbindungsabschnitt 24, an welchem der Schneeteller 16 mit einen
Stockhauptkörper eines Stocks 10 verbunden oder verbindbar ist, sowie einen Schneefangabschnitt 28, der sich von dem Verbindungsabschnitt
24 aus erstreckt und einen äußeren Begrenzungsrand 36 aufweist, wobei der Schneefangabschnitt 28 einen Schlitz 42 aufweist, welcher von dem
äußeren Begrenzungsrand 36 aus bis zu einem inneren Abschnitt 44 des Schneefangabschnitts 28 reicht und am äußeren Begrenzungsrand 36
offen ist.
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